
 

 

ÅRSRAPPORT 2022- 2023 

ASKØY ROTARY KLUBB 

 

Et aktivt og spennende 

rotaryår 

 

• En vellykket yrkesmesse 

• Mange viktige prosjekt 

• Aktiv profilering av 

klubben 

• Et nytt medlem 

 
 

 

Rotaryåret 2022 - 2023 har det vært høy aktivitet i klubben og målsettingen har vært: 

• Fremme Rotarys mål og verdier gjennom aktive serviceprosjekt lokalt og internasjonalt. 

• Profilere klubben i lokalmiljøet og vise hva Rotary står for. 

• Ta vare på medlemmene i klubben og aktivt rekruttere flere medlemmer. 

Vi har klart å markere oss på Askøy dette året, men rekrutteringsarbeid er langsiktig arbeid som 

må fortsette kommende år. 

Pr 01.07.23 har klubben 24 medlemmer.  Da vi startet 01.07.22 hadde vi følgende oppgave- og 

ansvarsdeling – og dette oppsettet er utgangspunktet for årets rapporter. 



 

1. Styrets oppsummering 

2. Programkomite 

3. PR og kommunikasjon 

4. TRF / Internasjonalt arbeid 

5. Messe 

6. Arrangementskomiteen (kamerat) 

7. Mer om prosjekter og arbeidsområder 

a. Sansehagen 

b. Talentpris 

c. Ungdomsarbeid 

d. Bedriftskontakt 

e. Bussturer 

f. Stands og andre markeringer 

8. Økonomi 

 

1. Styrets oppsummering 

Styret har i utgangspunktet hatt møter eller kontakt hver måned, enten hjemme hos 

styremedlemmene eller på Teams.  Referat fra styrets møter ligger på Medlemsnett. Avtroppende 

president Anita har hatt permisjon dette året. 

Styret har i utgangspunktet hatt ansvar for medlemsverving ut fra en tanke om dette skulle 

gjennomsyre all aktivitet i klubben. Til tross for styrets intensjon og arbeid – og et nytt medlem i 

perioden - er det vanskelig å si om dette var en god arbeidsmodell. Styret anbefaler ny satsing på 

dette området og gjerne en egen komite/ansvarshavende. 

CICO og web-ansvarlig Jonas melder: 

Når det gjelder arbeidet som cico og web ansvarlig har det gått greit. Ukentlige oppdateringer.  
Feil på systemet gjorde at vi mistet innlagt info på forsiden første halvår, i kke vært mulig å få 
tilbake. Ellers har det vært en del oppdateringer på ulike sider. 
For neste år skal jeg foreta nødvendige oppdateringer etter 1.juli. 

Har lagt over data fra Styreweb til vårt arkiv medlemsnett 
Burde vært et medlem til som kunne disse systemene. 
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      2. Programkomiteen 
  
 

 
Programkomiteen har avholdt i alt 4 møter ila dette året! De 2 første møtene var våren 2022 
sammen med ny, innkomne President for å få på plass høstprogrammet. Det er prisverdig at ny 
President har valgt å engasjere seg såvidt direkte i komiteens arbeide!  
Et av møtene ble avholdt som et fysisk møte i forkant av et medlemsmøte. Det andre møtet var IT-
basert. 
I november ble det avholdt et nytt, fysisk møte for å få på plass et utkast til vårprogram. Dette 

også med Presidenten til stede. 
I april ble det avholdt 2 møter, et IT-basert og et som et fysisk oppfølgingsmøte for å 
justere/oppdatere vårprogrammet. I tillegg har Jonas og undertegnede hatt flere telefon -
/mailkonferanser i løpet av året! 
I tillegg til viktig Rotary-stoff, møter forbundet med hjelp til Ukraina, hjelp til jordskjelvofre i 
Tyrkia/Syria, har en gjennomført flere bedriftsbesøk for å få teften av hvordan næringsutviklingen 
er på Askøy. 

 
Med hilsen Geir Kilhus 
 

3. PR og kommunikasjon 

 

Årsrapport 2022-23 –   PR – komiteen.         

Medlemmer av komiteen 2022-23:  
Helge Skogstrand, Tor Leganger-Hansen og John Ivar Solvik (leder) 

PR-komiteen har i rotaryåret lagt vekt på å utvikle og anskaffe materiell og legge til rette 
for enkel profilering av klubben i lokalsamfunnet og i aktuelle media. 
Disse sakene er drøftet og behandlet: 

1. Innkjøp av messetelt.  
Etter arrangementet «Blest i Vest» i Havna, Strusshamn, i juni 2022 ble det tydelig 
at klubben hadde behov for et messetelt for å profilere klubben. 
Messetelt med klubbens navn og Rotary-logo ble kjøpt inn.  
Teltet er tenkt brukt på stand på ulike arrangementer og vil bli brukt nå i juni i 
forbindelse med Internasjonal sommerfestival på Kleppestø kai der klubben vil 
presentere seg og markere starten på prosjektet «Hjelp Ukraina». 
 

2. Info-brosjyre, rollups og presentasjoner. 
Info-brosjyre om Rotary og Askøy RK ble utformet og tre nye rollups, «Lokale 
prosjekter», «Internasjonale prosjekter» og «Ungdomsarbeid», ble utformet og 
laget. Disse blir brukt på arrangementer og presentasjoner. 
Ulike PowerPoint-presentasjoner er blitt laget og tilpasset målgruppen for 
informasjonen f.eks yrkesmessen, medlemsutvikling og info-foredrag. 
 

3. Klubbjakker. 
Flere av medlemmene hadde ikke klubbjakker eller trengte fornying. 
Nye klubbjakker m/logo og klubbnavn ble kjøpt inn til de som ønsket det. 
 

4. Refleksvester. 
Behovet for refleksvester i forbindelse med arrangementer ble drøftet, men 
konklusjonen ble at de vestene klubben i allerede har er gode nok. 



 
5. Klubbvimpel. 

PR-kom har sendt melding til styret om å vurdere utforming og anskaffelse av ny 
klubbvimpel eventuelt bestille flere av eksisterende vimpel. 
 

6. Profilering gjennom klubben hjemmeside og Facebook-side. 
Komiteen har aktivt brukt hjemmesiden og FB-siden med tekst og bilder fra møter 
og arrangementer. Antall følgere (sett/likes) viser helt klart at dette blir lest av 
medlemmene og lagt merke til i lokalsamfunnet. 
 

7. Profilering i lokalavisen Askøyværingen. 
Klubben har hatt annonser inne om Yrkesmessen 2023, Shelterbox-aksjonen og 
Talentprisen 2023. Oppslag/innlegg om de samme sakene i avisen. 
 

8. Profilering i Rotary i Vest. 
Klubben har vært aktiv bidragsgiver til «Rotary i Vest» hvor spesielle klubbmøter og 
arrangementer er blitt presentert med gode tilbakemeldinger. 

Kleppestø Juni 2023 

Helge Skogstrand          Tor Leganger-Hansen        John Ivar Solvik 

 

4. TRF / Internasjonalt arbeid 

 

Rapport fra TRF-komiteen i rotary-året 2022/2023. 

 

Komiteen har bestått av Asbjørn Asbjørnsen og  elge Skogstrand  leder .  

Komiteens arbeid har i stor grad dreiet seg om prosjektet «CropFarming».  

 akgrunnen for prosjektet er at vi over lang tid har brukt betydelig med midler på prosjektet 

«Suppekjøkken». «Suppekjøkken« er en ukentlig utdeling av et næringsrikt måltid til 85-100 småbarn 

i Koguta Village, Kenya. 

Målsetningen med «Crop Farming» er at resultatet - grøden - fra den innleide åkeren skal gi 

innsatsvarer som mais, bønner, kål, tomater og andre grønnsaker til «Suppekjøkkenet».   tillegg 

håper vi at overskytende grøde kan selges – slik at ytterligere innsatsvarer som kjøtt, trekull for 

koking og lønn til kokkene – skal kunne dekkes inn. 

 jennomføring av prosjektet «Crop Farming» har hittil vært en suksess. De første avlingene ventes 

høstet i juni-23 og deretter i juli/september. Vi har skaffet arbeid til lokale arbeidere for 

jordbearbeiding, såing, og luking, samt en fulldagsjobb for en vaktmann på åkeren.  

Resultatene fra prosjektet vil altså komme litt etter hvert, men utsiktene til tilfredsstillende avlinger 

ser ut til å være gode.  ra resultater er selvsagt avhengig av værforhold i tiden fremover.  

Prosjektet har en kostnadsramme første året på kr. 60.000. 

Dette inkluderer en engangsutbetaling på kr. 16.000 for leie av 

åkeren i 6 år. Vi har fått støtte fra Distrikt 2250, Fenring RK, 

Sotra RK og Askøy RK. 

Konklusjonen er at prosjektet vil ha mulighet til å oppfylle våre 

intensjoner med hensyn til hjelp til prosjektleder Tom  mondi 

 koth til videre drift av «Suppekjøkkenet». 

 

Asbjørn og  elge har også kvalifisert seg til å søke om midler gjennom rotary-systemet. Dokument er 

signert av begge. 

 

Asbjørn og  elge 

Askøy i mai -23 



 

5. MESSE 
 

6.  Årsrapport fra Messekomiteen 2022/23. 

Følgende har vært med i komiteen: Asbjørn Asbjørnsen (leder), John Ivar Solvik, Lars Juvik, Tor Leganger 

Hansen og Eli Lexander. 

Dette var messe nr 26. På et tidlig tidspunkt ble det bestemt at messen skulle holdes torsdag 26. januar 

2022. I og med ombygging av Askøy Videregående ble messen avholdt i Kleppestø Ungdomsskole sin aula 

denne gangen også i tillegg til at verkstedsbygget var åpent. Det var lagt til rette for en digital løsning det de 

utstillerne som ønsket kunne legge inn en presentasjon av sin skole /firma.  Hele opplegget fungerte meget 

bra selv om foreldre/foresatte var med denne gangen og vi så for oss at det ble trangt. I og med sprednng av 

oppmøte fungerte det at foreldre/foresatte var med. 

 

Det ble tidlig i prosessen lagt en fremdriftsplan, se under.  

Følgende framdriftsplan ble lagt:  

• November annonsesalg 

• 1. desember deadline for innsending av fagstoff til bladet.  

• 4. desember deadline for annonsesalg. 

• 17. desember innsending av endelig manus. 

• 02.-10. Januar. Setting og korrektur 

• 10-11. Januar Trykking 

• 12. januar levering av bladene på POWER Juvik 

• Januar i god tid før messen utkjøring til skolene  

• Januar i god tid før messen utkjøring til husstandene. 

 

I god tid før messen ble alle ungdomsskolene kontaktet for at opplegget ble så godt som mulig og tilpasset 

elevenes behov. Askøy VS ble også kontaktet for å gjennomgå deres ønsker og behov. WEB siden for 

messen ble oppdatert. Der kunne både skoler og andre utstillere presentere seg. Dette opplegget fungerte 

meget bra. Filmene på opptil 4 minutter ble oversendt komiteen og lagt ut på Web siden.  

Flere klubbmøter er brukt til å informere om forberedelsene og gjennomføringen av Yrkesmessen.  

Vi var veldig spent på hvordan annonsesalget ville gå siden ettervirkning av pandemien har rammet en del 

av våre annonsører, en salget gikk forbausende bra. Viser til messeregnskapet. Skryt til Eli som igjen var 

pådriver og ansvarlig for annonsesalget.  

John Ivar var også i år redaktør og ansvarlig for messebladet, og her er bare en ting å si: Veldig bra! Etter å 

ha økt opplaget til 11 000 viste det seg å holde greit i år. Igjen god innsats fra begge klubbene til distribusjon 

av messebladet og også i år hadde man bedre tid til dette enn tidligere.  

En annen stor jobb er det å skaffe utstillere og ikke minst få tilbake de som vi har hatt før.  27 eksterne 

utstillere/skoler stilte på messen og de aller fleste var fornøyd med plasseringen.  

Under messen gikk det også en Rotary presentasjon på storskjerm på scenen. Vi hadde også en egen 

Rotary stand med konkuranse. 



Selve messen ble holdt torsdag 26. januar og vi hadde et godt frammøte av medlemmer alt fra            kl 

14:40 og det går nå raskt å få rydde klar lokalene og være klar i god tid før utstillerne ankommer.  

Messen ble åpnet av ordfører Siv Høgtun, President Eli Lexander ønsket velkommen til messen. Frammøte 

av elever var meget bra. 

 Iom at foresatte igjen var med på messen måtte parkering planlegges, men det gikk meget bra.  

Ryddingen etter messen gikk også i år raskt og greit med god innsats fra medlemmene i begge klubbene. 

Det er godt å ha ”Fenring” med både til distribusjon av messebladet og deltakelse på selve messedagen. Vi 

hadde en diskusjon sist høst om deres deltakelse i prosjektet  men etter som vi er blitt færre i vår klubb er vi 

avhengig av deres hjelp. 

Når det gjelder Askøy videregående skole så har vi her en fantastisk samarbeidspartner. Her viser de alle 

sine studielinjer samt elever som presenterer sine arbeider og mange lærere som stiller opp. Skoleledelsen 

er meget positiv til arrangementet og stiller opp på en fantastisk måte, de fortjener honør!  

Resultatet fra messen finnes i eget messeregnskap. 

Evaluering av messen er avholdt i messekomiteen. 

Det ble også holdt en ekstern evaluering i regi av Åsane RK av alle messer i området.  

Asbjørn Asbjørnsen 

 eder messekomiteen 

 

6. Arrangementskomiteen 
 

ÅRSRAPP RT 

2022-23 

 

Rapport fra: ARRAN  M NTSK M TÉ 

Medlemmer i komiteen:  

1.  inar  ratli -  eder 
2. Arvid  uvik  
3.  ente Fauskanger  

4.  iv Axdal 
5.  ngerbeth Nielsen 

6.  ngve Soltvedt  
 



Kommentarer: 

 

Arbeids- og oppgavefordelingen har fungert godt gjennom hele året.   ikeledes ansvarsfordeling.  

 ngerbeth har hatt permisjon deler av året. 

 

Komitéen har gjennom året hatt ansvar for klargjøring av møtelokalet og ha kaffe og te tilgjengelig 

for medlemmer og gjester. 

 Klubben har avholdt de oppsatte møtene i vårt møtelokale – bortsett fra bedriftsbesøkene. 

  perioden har det vært avholdt 8 «Spise & Pratemøter». 4 høstsemester og 4 vårsemester.  

12. januar hadde klubben  uvernørbesøk.   nkel bevertning. 

3. november ble Presidentens  utefiskmiddag avholdt. Den ble vellykket med mye og god lutefisk.  

Klubbens tradisjonsrike  ulemøte ble avholdt 15. desember. Vi er glade for å være tilbake på 

«gammelt spor». Forrige års julemøte måtte avlyses p.g.a. Corona.  

15. juni tradisjonelt «Presidentskifte». 

 

Rotaryåret ble avsluttet med S MM RMØT  i nøstet hos Asbjørn.   

 

 

 inar  ratli   

Komitéleder   

 

 

 

7. Mer om prosjekt og arbeidsområder 

 

7.a  Sansehagen 

 

Årsrapport Sansehagen Ravnanger Sykehjem 2022-2023 



 

 ildet over fra 7.mai da vi fikk uventet hjelp fra årets konfirmanter     



  juni på tampen av fjoråret fikk vi laget ferdig «paviljongen» i uteområde til stor 

glede og nytte fra beboerne på hjemmet. Vi kjøpte også 2 flotte parasoller. 

Vi har vært noen få ildsjeler på dette prosjektet som fortsatte litt på 

ettersommeren/høsten med diverse hagearbeid og litt småplukk som gjenstod 

på paviljongen. 

Det har vært et givende arbeid med sosialt samvær og god kontakt med 

beboerne og personalet som er imponert over hva vi har fått til. 

Dette er i Rotary`s ånd «Å gagne andre» 

Det ble oppstart igjen på vedlikehold nå i mai og vi har hatt 2 lørdager med 

diverse arbeid: 

-  aget benker i paviljong 

-  eiset eksiterende benker gjenstår 2  

-  nnkjøpt jord og bark 

- Klippet trær og uønskede vekster 

- Arbeid med å fjerne ugress belegningsstein 

-  nnkjøpt veggmonterte potter med fine blomster + blomster i bed. 

- Montert wire for div. oppheng utearrangementer. 

- 15.6 utefest m/rømmegrøt for beboere og pårørende påkostet av Askøy 

Røde kors. 

-  nsdag 21.6 planlegger vi litt dugnad, Askøy24 kommer på besøk, for å 

lage en reportasje om Sansehagen og hva Askøy Rotary har bidratt med. 

Det blir god reklame for klubben. 

Så nærmer det seg ferie og vi får se hva vi rekker ila. juni og ta opp igjen 

tråden i slutten av august. 

15.6.2023 

Mvh 

 onas  . Torsvik 

Prosjektleder 

 

 

 

 



7. b Talentpris 

Årsrapport 2022-23 –   Talentpris-kom.           

Medlemmer av komiteen 2022-23:  
Liv Axdal, Jonas Torsvik og John Ivar Solvik (leder). 
May Britt Fretheim Juvsett har deltatt som observatør. 

Komiteen har fulgt de retningslinjene som er 
vedtatt og den prosedyren som er praktisert. 
Følgende:  

1. Utlysning med annonse i Askøyværingen og 
på klubbens hjemmeside - Utført: To annonser 
 
2. Mottak av søknader og kartlegging av 
kandidatene. Utført: Syv - 7 – gode forslag 
 
3. Bekrefte mottatt søknad til forslagsstiller. 
Utført: Svarmail sendt til alle forslagstillerne. 
 
4. Kandidatene presenteres for medlemmene. 
Utført: Mail sendt til alle medlemmene. 
 

5. Medlemmene får anledning til å sende inn begrunnet forslag på rangering 
og/eller vinnerkandidat.  
Uført: Alle forslagene er sendt til medlemmene med anledning til rangering. 

 
6. Kandidatene (alle/utvalgte) presenteres i Askøyværingen. 

Utført: Alle kandidatene ble presentert. 
 

7. Komiteen lager begrunnet innstilling til styret. Utført. Sendt til presidenten. 
 

8. Styret gjør endelig vedtak og presenterer vinneren for klubbens medlemmer 
før tildeling. Ikke utført etter avtale på klubbmøte 1. juni. 
 
Talentprisen deles ut på et klubbmøte eller et annet arrangement etter avtale 
med Presidenten. Utført: Talentprisen 2023 ble utdelt på Internasjonalt 
sommermarked på Kleppestø kai søndag 11. juni 2023 til: 
 

    

Tallak Bertin 

Thorgrimsen-Stensvold 
 
Klassisk slagverk 
 
 
 

 



  Kleppestø Juni 2023 

            Liv Axdal                      Jonas Torsvik              John Ivar Solvik 

 

7.c  Ungdomsarbeid 

Ungdomsarbeid har vært konsentrert om kontakt med kommunens MOT gruppe, 

forberedelse til ungdomsutveksling og å skaffe kandidat til RYLA 

  
Kort oppsummert: 

Brith og Eli startet i høst med å henge opp plakatene på videregående skole og vi informerte 
i klassene. Dessuten hadde vi møte på skolen med MOT og et møte med MOT i Møllesalen. 
Vi deltok på stand på skolen under en dag for psykisk helse. 
  
Vi har hatt besøk av Ingunn Olsen Mossefin som informerte om utvekslingsstudenter. 

  
Nå har vi en søknad og kandidat til RYLA til høsten. 

  
Vi må få nye plakater til skolen, og vi må fortsette å informere på messen. Kanskje vi skulle 
kun hatt et spørsmål på konkurransen under yrkesmessen. «Kjenner du til Rotary`s 

utvekslingsprogram for ungdom?» Da får vi informere om dette.   
  

  
Hilsen Brith og Eli 
 
 

7.d Bedriftskontakt 

Med unntak av kontakt gjennom annonsesalg har kontakt med bedrifter vært vanskelig.   li 

og  ohn  var har hatt flere møter med Torstein  lsen på kontoret til Næringsrådet, uten at 

det har ført til noe konkret samarbeid.   li og  elge deltok på  ründerdagen i februar og fikk 

informert om Rotary. Vi har fortsatt kontakt med Næringsrådet, men erfaringen er at vi er 

avhengige av å skaffe våre egne forbindelser med interessante bedrifter. 

 

7.e Bussturer 

Tur for pensjonister fra Fromreide eldresenter. 

Etter flere utsettelser i forbindelse med Corona epidemien, ble det bestemt at det skulle 

arrangeres pensjonist-tur våren 23 og at det ble satt opp en økonomisk ramme på Kr 10.000 til 

prosjektet. 

Komiteen bestående av Yngve Soltvedt og Magne Magnussen valgte å invitere pensjonister 

fra Fromreide eldresenter til en utflukt til Kulturfabrikken i Hetlevik. Datoen som ble valgt 

var 9. mai. Karlsen turvogn stilte med minibuss med 16 seter og plass til rullestolbrukere. 



Eldresenteret plukket primært dagpasienter hvorav en var rullestolbruker. I tillegg var to 

personer fra senteret med oss.  

  

På Hetlevik ble vi tatt imot av Arve Nikolaisen som viste oss rundt på kulturfabrikken. Det 

ble også fortalt om lokalene sin opprinnelse og hvordan Otto Paulsen som politiker og 

Hetlevikbygden generelt ved en enorm dugnad har fått et lokale som er svært viktig for 

Hetlevik  generelt og for kulturlivet i bygden spesielt. 

 

I lokalene har de fått et eget museum hvor de har samlet gjenstander ikke bare knyttet til 

Hetlevik men også fra andre bygder på Askøy. Det var tydelig at dette var interessant for 

pensjonistene. I hvert fall ble det brukt mye tid på å se på og spørre Oskar Karlsen – som viste 

oss rundt i museet - om de mange gjenstandene fra eldre tider. 

 

Etter omvisningen var Tom Salomonsen klar med servering av middag. Han hadde lagd en 

«god gammeldags» middag bestående av svinekoteletter i brun saus og kaffe og sviskegrøt til 

dessert. Det var mange som kommenterte at de spiste mer enn de burde av den gode maten. 

Bussen hentet pensjonistene fra Hetlevik klokken 14.00 og transporterte dem tilbake til 

Fromreide. 

 

Til tross for at turen ikke bar så langt av sted, tror vi at både de ansatte på senteret og 

pensjonistene koste seg på turen. Komiteen tror at dette også kan være et aktuelt opplegg for 

tur fra de andre eldresentrene på Askøy.   

 

Komite for eldreturer i Rotary 

Yngve Soltvedt og Magne Magnussen 

 

7.f  Stands og andre markeringer 

John Ivar og Eli informerte om Rotary på Seniortreff 26.april. 
 
Vellykket markering av klubben og vår aksjon «hjelp Ukraina» i blesten 
på Kleppestø kai i forbindelse med Internasjonalt Sommerstevne 11. juni. 
Rapport ettersendes. 
 

 
 



 

ØKO OMI 

Regnskap for 2022 – 2023 var ikke ferdig i skrivende stund. 

Dette blir ettersendt. 

 

Vedlegg:   

Program høst og vår 

 

 

 

 

TAKK FOR ALT SAMARBEID O  ALL STØTTE  JE  OM  

ROTARYÅRET 2022 – 2023 

 

 ILSE  ELI 

 

 



 

 



 


